
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 358
Hvad mener ministeren, det siger om spilreklamers betydning for ludomani, når behand-
lingscentre for ludomani i BT den 22. april 2020 kan meddele, at man som følge af, at
der i corona-tiden ikke er de samme sportsudsendelser som ellers, kan konstatere, at
ludomaner har lettere ved at fastholde deres behandlingsforløb? Er ministeren enig i, at
der hermed er sandsynliggjort en klar sammenhæng mellem udbredelsen og omfanget
af ludomani og tilstedeværelsen af spilreklamer? Vil ministeren som følge heraf tage nye
initiativer til at begrænse spilreklamer på TV? Artiklen er også bragt på bt.dk den 21. april
2020 ”Coronakrisen har fjernet al sport: Godt nyt for ludomaner i behandling”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-
schmidt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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